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Od wielu lat trwają badania nad środkiem antykoncepcyjnym dla
mężczyzn,  jednak  niedawno  nastąpił  ogromny  przełom.
Australijscy  naukowcy  sądzą,  że  stworzyli  właśnie  środek,
który jest bezpieczną metodą antykoncepcyjną dla mężczyzn.

Badacze skupili się na dwóch białkach, które są odpowiedzialne
za  ruch  plemników.  Udało  im  się  stworzyć  metodę,  która
skutecznie  blokuje  ich  transport.  Prace  opierają  się  na
wcześniejszych  badaniach  przeprowadzonych  na  Uniwersytecie
Monash. W poprzednich badaniach przeprowadzonych na myszach
naukowcy wykazali, że sposób ten jest rzeczywiście wykazuje
się skutecznością. Teraz naukowcy chcą zastosować go u ludzi,
dzięki funduszom z Męskiej Inicjatywy Antykoncepcyjnej.

Zespół  wykazał,  że  dwa  białka  –  adrenoreceptor-α1A  i
purynoceptor-P2X1  –  można  bezpiecznie  usunąć  z  organizmu,
powodując całkowitą bezpłodność bez wpływu na wydajność ani
funkcje płciowe.

„Zbliżamy  się  do  opracowania  wygodnego,  bezpiecznego,
skutecznego  i  niehormonalnego  doustnego  środka
antykoncepcyjnego”  –  powiedział  jeden  z  naukowców,  Sab
Ventura.  „Chcemy  to  osiągnąć,  opracowując  połączenie  dwóch
leków,  które  blokują  transport  plemników,  jednocześnie
zakłócając proces rozwoju i dojrzewania plemników”.

Według naukowców, rozwój hormonalnej pigułki antykoncepcyjnej
dla  mężczyzn  zatrzymał  się  z  powodu  długotrwałych
nieodwracalnych skutków ubocznych, wpływających na płodność i
popęd  seksualny,  nie  wspominając  już  o  możliwościach
wywoływania  wad  wrodzonych  u  płodów.

Większość prac nad lekiem zostało już wykonanych. Na rynku
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istnieje już tabletka, która blokuje adrenergiczne receptory
α1A w leczeniu schorzenia zwanego łagodnym rozrostem gruczołu
krokowego.  Następnym  krokiem  w  badaniach  jest  opracowanie
pigułki do blokowania drugiego białka. Jeśli ten etap zakończy
się  powodzeniem,  zespół  będzie  chciał  rozpocząć  badania
kliniczne. Jeśli zakończą się one sukcesem, lek może wejść na
rynek już po 5–10 latach.
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